
Drodzy uczniowie, 

Temat dzisiejszej lekcji języka angielskiego (20.04) 

There was a terrible storm – użycie  konstrukcji there was/ there were. 

 

Dla przypomnienia: 

There is a big desk in my room. W moim pokoju jest duże biurko.  

There are a lot of chairs in this room. W tym pokoju jest dużo krzeseł. 

Tych zwrotów używamy do opisania stanu rzeczy w teraźniejszości. 

Jeżeli chcemy opisać stan przeszły używamy zwrotów: 

There was i there were 

Przykłady: 

There was a small desk in my room.  W moim pokoju było małe biurko. 

There were two chairs in this room.  W tym pokoju były dwa krzesła. 

 

A teraz wykonajcie poniższe zadanie: opiszcie wygląd miasteczka w 1980 roku . 

Powodzenia! 

 

 

 



 

 

 


